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Protokół nr 33-4/2017 z  posiedzenia 
Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska 

z dnia 22 marca 2017 r. 
w Nowym Ratuszu, przy ul. Wały Jagiellońskie 1, w sali nr 003 

 
 
 
Posiedzenie rozpoczęło się  o godz. 16:15. 
 
Obecność: 
Posiedzenie Komisji odbyło się w 5-osobowym składzie, wg załączonej  
listy obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu, było kworum do 
podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
Lista pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2  
do protokołu. 
 
Posiedzeniu przewodniczyła radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji Edukacji 
Rady Miasta Gdańska. 
 
Przewodnicząca Komisji przywitała nowego członka Komisji Edukacji – radną Teresę 
Wasilewską. 
 
Po ustaleniu porządku posiedzenia do zaopiniowania do Komisji Edukacji wpłynęły 
następujące projekty uchwał o numerach druków: druk 1039, druk 1040, druk 
1035, druk 1028, druk 29, druk  1030, druk 1031, druk 1032, druk 1041, druk 1042, 
druk 1043, druk 1044. 
 
Porządek posiedzenia przedstawiał się następująco: 
 
1. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk 1039. 

2. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Miasta Gdańska na 2017 rok – druk 1040. 

3. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Bazy Priorytetów 
Inwestycyjnych – druk 1035. 

4. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie planu dofinansowania form 
doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty 
dofinansowania opłat w 2017 r. za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w 
szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Miasta 
Gdańska – druk 1018. 

5. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji  
na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego na zajęcia do Pałacu 
Młodzieży w Gdańsku, placówki opiekuńczo - wychowawczej prowadzonej 
przez Gminę Miasta Gdańska – druk 1028. 

6. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji  
na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego na zajęcia do Gdańskiego 
Ośrodka Kultury Fizycznej wchodzącego w skład Gdańskiego Zespołu 
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Schronisk i Sportu Szkolnego w Gdańsku, placówki opiekuńczo-
wychowawczej prowadzonej przez Gminę Miasta Gdańska – druk 1029. 

7. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia kryteriów 
rekrutacji na pierwszym etapie postępowania do Bursy Gdańskiej imienia 
Ireny Sendlerowej z siedzibą przy ul. Podwale Staromiejskie 51/52  
w Gdańsku – druk 1030. 

8. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbą 
punktów w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych przedszkoli oraz 
oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez 
Gminę Gdańsk – druk 1031. 

9. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do 
klas pierwszych publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 
Gminę Gdańsk, liczby punktów za każde z tych kryteriów oraz dokumentów 
niezbędnych do ich potwierdzenia – druk 1032. 

10. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie włączenia 
Gimnazjum nr 21 im. Dziedzictwa Pontyfikatu Jana Pawła II do 
Ogólnokształcących Szkół Sportowych w Gdańsku – druk 1041. 

11. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie włączenia 
Szkoły Mistrzostwa Sportowego nr 2 do Zespołu Kształcenia Podstawowego  
i Gimnazjalnego nr 33 w Gdańsku – druk 1042. 

12. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół 
podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego – druk 1043. 

13. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół 
ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego na terenie 
Miasta Gdańska – druk 1044. 

14. Koncepcja utworzenia szkoły mistrzostwa sportowego przez Gdański Klub 
Sportowy Gedania 1922. 

15. Reforma oświaty – raport z przygotowań. 

16. Akcja Lato 2017 – raport z przygotowań. 

17. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 

 
Porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie 6 głosami „za”.  
 
Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
 

PUNKT 1 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk 1039. 
 
Oryginał projektu uchwały druk 1039 znajduje się przy protokole z sesji Rady 
Miasta Gdańska z dnia 30 marca 2017 r.  
 
Pani Jolanta Ostaszewska - Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
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Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji poruszył kwestie wysokich kosztów 
związanych z budową przedszkola przy ul. Srebrnej. 
 
Pani Jolanta Ostaszewska - Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
poinformowała, że jest to również kwota przeznaczona na zagospodarowanie 
przestrzeni wokół przedszkola wraz z udostępnieniem dojazdu oraz doposażenie. 
 
Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji poprosił o informacje dotyczące 
przetargu. Zapytał o przeznaczenie środków na cele Pozytywnej Szkoły 
Podstawowej. 
 
Pani Jolanta Ostaszewska - Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
powiedziała, że środki przeznaczone są na montaż siatki zabezpieczającej okna sali 
gimnastycznej. 
 
Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji powiedział, że w tym przypadku środki 
na drobne naprawy powinien ponosić podmiot, który posiada w użyczeniu obiekt 
należący do Miasta.  
 
Pani Jolanta Ostaszewska - Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
powiedziała, że umowa dzierżawy obiektu dokładnie określa uregulowania co do 
zakresu obowiązków obu stron, natomiast to zadanie należy do obowiązku Miasta. 
 
Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
- OPINIA  Nr 33-4/182/26/2017.  
 

 
PUNKT 2 

Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Miasta Gdańska na 2017 rok – druk 1040. 
 
Oryginał projektu uchwały druk 1040 znajduje się przy protokole z sesji Rady 
Miasta Gdańska z dnia 30 marca 2017 r.  
 
Pani Jolanta Ostaszewska - Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. Nie było pytań. Komisja przystąpiła do 
głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – 4 głosami „za” przy 0 „przeciw” i 2 „wstrzymujących się” – pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały - OPINIA  Nr 33-4/183/27/2017.  
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PUNKT 3 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Bazy Priorytetów 
Inwestycyjnych – druk 1035. 
 
Oryginał projektu uchwały druk 1035 znajduje się przy protokole z sesji Rady 
Miasta Gdańska z dnia 30 marca 2017 r.  
 
Pani Izabela Kuś – Z-ca Dyrektora Wydziału Programów Rozwojowych zreferowała 
projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem wraz z autopoprawką. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała o edukacyjne projekty. 
 
Pani Izabela Kuś – Z-ca Dyrektora Wydziału Programów Rozwojowych 
powiedziała, że w zakresie edukacji jest 5 projektów,  z których największy to 
budowa szkoły wspólnie z Gminą Kolbudy i Pruszcz Gdański. 
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała o koszty budowy szkoły. 
 
Pani Izabela Kuś – Z-ca Dyrektora Wydziału Programów Rozwojowych 
odpowiedziała, że budowę szkoły wyceniono na 32 mln zł, natomiast w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej zarezerwowane są dodatkowo 2 mln zł.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała o kolejne inwestycje. 
 
Pani Izabela Kuś – Z-ca Dyrektora Wydziału Programów Rozwojowych 
poinformowała o pozostałych inwestycjach, tj. budowa szkoły przy ul. Jabłoniowej, 
inwestycje związane z projektem unijnym pn. „Gdańsk miastem zawodowców”,  
modernizacje w obiektach oświatowych, budowa przedszkoli modułowych przy  
ul. Jabłoniowej i ul. Srebrnej. 
 
Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
wraz z autopoprawką - OPINIA  Nr 33-4/184/28/2017.  

 
 

PUNKT 4 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie planu dofinansowania form 
doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty 
dofinansowania opłat w 2017 r. za kształcenie nauczycieli zatrudnionych  
w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Miasta 
Gdańska – druk 1018. 
 
Oryginał projektu uchwały druk 1018 znajduje się przy protokole z sesji Rady 
Miasta Gdańska z dnia 30 marca 2017 r.  
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Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji zapytał o opinie związków 
zawodowych. 
 
Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
odpowiedział, że związki zawodowe podnoszą punkt dotyczący maksymalnej kwoty 
dofinansowania kształcenia nauczycieli, zwracają uwagę na potrzebę zwiększenia 
powyższej kwoty. 
 
Pani Marzena Kocik – Przedstawiciel NSZZ „Solidarność” w Gdańsku wyjaśniła 
stanowisko związku, tj. zasadnym jest zwiększenie środków do 80% ze względu na 
reformę oświaty oraz nie wykorzystanie pełnych środków w poprzednich latach. 
 
Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
odpowiedział, że w tym roku wykorzystanie środków będzie pełne. A kwota ta była 
również proponowana przez dyrektorów szkół, ten sam stosunek procentowy 
również dotyczy kadry kierowniczej.  
 
Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
- OPINIA  Nr 33-4/185/29/2017.  
 

 
PUNKT 5 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji  
na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego na zajęcia do Pałacu Młodzieży  
w Gdańsku, placówki opiekuńczo - wychowawczej prowadzonej przez Gminę 
Miasta Gdańska – druk 1028. 
 
Oryginał projektu uchwały druk 1028 znajduje się przy protokole z sesji Rady 
Miasta Gdańska z dnia 30 marca 2017 r.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. Nie było pytań. Komisja przystąpiła do 
głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
- OPINIA  Nr 33-4/186/30/2017.  
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PUNKT 6 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji  
na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego na zajęcia do Gdańskiego 
Ośrodka Kultury Fizycznej wchodzącego w skład Gdańskiego Zespołu Schronisk  
i Sportu Szkolnego w Gdańsku, placówki opiekuńczo-wychowawczej 
prowadzonej przez Gminę Miasta Gdańska – druk 1029. 
 
Oryginał projektu uchwały druk 1029 znajduje się przy protokole z sesji Rady 
Miasta Gdańska z dnia 23 lutego 2017 r.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. Nie było pytań. Komisja przystąpiła do 
głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
- OPINIA  Nr 33-4/187/31/2017.  

 
 

PUNKT 7 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia kryteriów rekrutacji  
na pierwszym etapie postępowania do Bursy Gdańskiej imienia Ireny 
Sendlerowej z siedzibą przy ul. Podwale Staromiejskie 51/52 w Gdańsku –  
druk 1030. 
 
Oryginał projektu uchwały druk 1030 znajduje się przy protokole z sesji Rady 
Miasta Gdańska z dnia 30 marca 2017 r.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała o kwestie nowej siedziby 
Bursy Gdańskiej przy ul. Wyzwolenia oraz o ilość miejsc. 
 
Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
odpowiedział, że zakończenie modernizacji zaplanowane jest na 18 sierpnia, odbiór 
ma nastąpić pod koniec sierpnia, natomiast termin otwarcia to pierwsza połowa 
września. Na dzień dzisiejszy w Bursie Gdańskiej jest 274 miejsc, natomiast co do 
filii przy ul. Wyzwolenia jest to kwestia sprawdzenia informacji.  
 
Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
- OPINIA  Nr 33-4/188/32/2017.  
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PUNKT 8 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbą 
punktów w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych przedszkoli oraz 
oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez 
Gminę Gdańsk – druk 1031. 

 
Oryginał projektu uchwały druk 1031 znajduje się przy protokole z sesji Rady 
Miasta Gdańska z dnia 30 marca 2017 r.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. Nie było pytań. Komisja przystąpiła do 
głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – 4 głosami „za” przy 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” – pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały - OPINIA  Nr 33-4/189/33/2017.  

 
 

PUNKT 9 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do 
klas pierwszych publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 
Gdańsk, liczby punktów za każde z tych kryteriów oraz dokumentów 
niezbędnych do ich potwierdzenia – druk 1032. 
 
Oryginał projektu uchwały druk 1032 znajduje się przy protokole z sesji Rady 
Miasta Gdańska z dnia 30 marca 2017 r.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji w związku  z rejonizacją szkół 
podstawowych zapytała o dane dotyczące szkół, które mają problem z naborem. 
 
Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
powiedział, że nie ma przy sobie odpowiednich danych. Szkoły znajdujące się  
w południowej części Gdańska nie mają problemu z zapełnieniem miejsc w klasach, 
natomiast problem występuje w szkołach, gdzie jest ich większe skupienie.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji poruszyła kwestie celowości 
uchwały oraz sens rejonizacji.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
powiedział, że dzięki mobilności rodziców, szkoły są w stanie zapełnić miejsca. 
Wiele szkół posiada swoje wyróżniki, dzięki którym pozyskują uczniów, a kryteria 
rekrutacji jednak mają swoje znaczenie. 
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Radna Teresa Wasilewska – członek Komisji zapytała o dzieci rodziców czasowo 
przebywających w Gdańsku. 
 
Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
odpowiedział, że wyznacznikiem jest adres zamieszkania, co pozwala na 
uwzględnienie również tych dzieci.  
 
Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – 5 głosami „za” przy 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” – pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały - OPINIA  Nr 33-4/190/34/2017.  

 
 

PUNKT 10 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie włączenia 
Gimnazjum nr 21 im. Dziedzictwa Pontyfikatu Jana Pawła II do 
Ogólnokształcących Szkół Sportowych w Gdańsku – druk 1041. 

 
Oryginał projektu uchwały druk 1041 znajduje się przy protokole z sesji Rady 
Miasta Gdańska z dnia 30 marca 2017 r.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek Komisji zapytał o zmiany  
w rozporządzeniu, które umożliwiłyby funkcjonowanie dwóch szkół sportowych  
w ramach jednego zespołu szkół. 
 
Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
powiedział, że nadal czeka się na zmiany w rozporządzeniu. 
 
Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – 5 głosami „za” przy 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” – pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały - OPINIA  Nr 33-4/191/35/2017.  

 
 

PUNKT 11 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie włączenia 
Szkoły Mistrzostwa Sportowego nr 2 do Zespołu Kształcenia Podstawowego  
i Gimnazjalnego nr 33 w Gdańsku – druk 1042. 

 
Oryginał projektu uchwały druk 1042 znajduje się przy protokole z sesji Rady 
Miasta Gdańska z dnia 30 marca 2017 r.  
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Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała o uzasadnienie Kurator co 
do wprowadzenia powyższej zmiany. 
 
Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
odpowiedział, że uzasadnieniem była interpretacja przepisów wskazując 
niewłaściwy ruch. W tej chwili jest to sytuacja, która za kilka lat będzie musiała 
zostać uregulowana. Gimnazjum nr 21 wygaśnie, natomiast zmiany mogły być 
dokonane tylko w przypadku gimnazjów, nie mogły dotyczyć sieci szkół. 
 
Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – 5 głosami „za” przy 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” – pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały - OPINIA  Nr 33-4/193/37/2017.  

 
 

PUNKT 12 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół 
podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego – druk 1043. 

 
Oryginał projektu uchwały druk 1043 znajduje się przy protokole z sesji Rady 
Miasta Gdańska z dnia 30 marca 2017 r.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji powiedział, że Kurator dla dobra dzieci 
uzasadniała by pozostawić gimnazjum w jego siedzibie, a teraz uzasadnia to  
w odwrotny sposób. 
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego powiedział, że 
chodzi o ilość oddziałów, która jest w tej chwili w Gimnazjum nr 10 oraz o to, co by 
znaczyło pozostawienie niewielkiej grupy gimnazjalistów w budynku, który wygasa.  
 
Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – 4 głosami „za” przy 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” – pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały - OPINIA  Nr 33-4/193/37/2017.  
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PUNKT 13 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół 
ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego na terenie 
Miasta Gdańska – druk 1044. 

 
Oryginał projektu uchwały druk 1044 znajduje się przy protokole z sesji Rady 
Miasta Gdańska z dnia 30 marca 2017 r.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. Nie było pytań. Komisja przystąpiła do 
głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – 4 głosami „za” przy 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” – pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały - OPINIA  Nr 33-4/194/38/2017.  

 
 

PUNKT 14 
Koncepcja utworzenia szkoły mistrzostwa sportowego przez Gdański Klub 
Sportowy Gedania 1922. 

 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji przedstawiła gości z Gdańskiego 
Klubu Sportowego Gedania 1922, poinformowała, że Klub planuje stworzyć szkołę 
mistrzostwa sportowego ze specjalizacją piłka nożna, po czym poprosiła  
o przedstawienie koncepcji utworzenia szkoły. 
 
Pan Tomasz Szromnik – Wiceprezes KS Gedania 1922 przedstawił podstawowe 
informacje na temat Gdańskiego Klubu Sportowego Gedania 1922. 
 
Pani Agata Hofman – Dyrektor Przedszkola Gedania 1922 i creoGedanii odniosła 
się co do kwestii edukacji. Powiedziała m. in. że od 2009 r. stworzono pierwszy 
uniwersytet tworzony przez dzieci, a od 2013 r. działa przedszkole sportowo-
naukowe. Realizowany program zakłada współpracę z urzędem patentowym. 
Współpracują z wieloma ośrodkami. Posiadają potencjał by kolejnym krokiem było 
otwarcie szkoły mistrzostwa sportowego. W edukacji publicznej planuje się 
wykorzystanie narzędzi bezpłatnych.  
 
Pan Bartosz Dolański – Koordynator ds. szkolenia młodzieży Pomorskiego ZNP 
powiedział, że KS Gedania posiada kompleks boisk, które pozwalają na trenowanie 
około 500 zawodników. Posiadają utalentowanych zawodników, którym chcieliby 
zaoferować innowacyjny model edukacji. Zaznaczył kwestie odpowiedniej ilości snu 
i odpoczynku dla trenujących dzieci. Zwraca się również uwagę na wychowanie. 
Uczniom szkoły oferowano by dwóch trenerów podczas zajęć. Trenerom 
zatrudnienie w oparciu o umowę o pracę. Korepetycje. Darmowe zgrupowania 
sportowe, darmowy sprzęt, opiekę terapeuty oraz psychologa. Przedstawił 
przykładowy plan lekcji zawierający wszystkie wymagane przedmioty. 
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Radny Wojciech Błaszkowski – członek Komisji zapytał o obecny etap realizacji 
powyższej koncepcji. 
 
Pan Marcin Jędryczka – Pełnomocnik ds. utworzenia szkoły mistrzostwa 
sportowego poinformował, że obecnie są po rozmowie z rodzicami. Szkoła cieszy 
się dużym zainteresowaniem. Poszukuje się odpowiedniej lokalizacji, złożono 
odpowiednie pismo do Prezydenta Miasta Gdańska. Potrzebnych jest 5 klas na 
działalność szkoły mistrzostwa sportowego. W piśmie wskazano Gimnazjum nr 21 
mieszczące się przy ul. Kołobrzeskiej. Są również przygotowane odpowiednie 
wnioski do Kuratorium Oświaty oraz Miasta. Sporządzony jest również statut szkoły. 
Byłaby to szkoła niepubliczna o statusie szkoły publicznej. 
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego zapytał czy 
oczekiwania dotyczą utworzenia szkoły niepublicznej nie samorządowej. 
 
Pan Marcin Jędryczka – Pełnomocnik ds. utworzenia szkoły mistrzostwa 
sportowego potwierdził powyższe. 
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji poruszyła kwestie lokalizacji 
szkoły, gdyż na ostatnim spotkaniu z prezydentem mowa była o innym miejscu, 
natomiast nie będzie zgody na to by szkoła znajdowała się przy ul. Kołobrzeskiej. 
Jako lokalizację zaproponowała budynek Gimnazjum nr 12 przy ul. Wrzeszczańskiej 
z możliwością wynajęcia kilku pomieszczeń. Jednym z postulatów jest to, że 
młodzież, która uczęszcza do Gimnazjum nr 12 miałaby być zaopiekowana przez 
Klub Gedanię w ramach prowadzonej szkoły. 
 
Pani Agata Hofman – Dyrektor Przedszkola Gedania 1922 i creoGedanii zgodziła 
się co do kwestii uczęszczających gimnazjalistów. Powiedziała, że realizowane 
projekty sprawdzają się wśród uczniów z trudnościami. Jako nauczyciel planuje 
objąć nadzór pedagogiczny, również pod kątem przekazywania materiałów  
i narzędzi pedagogicznych. W ramach programu „Trzy godziny dla rodziny” planuje 
się w sobotę od godz. 10:00 do 13:00 przeprowadzenie warsztatów 
psychopedagogicznych.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji powiedziała, że w przypadku 
trudnej młodzieży rodzice nie koniecznie chcą współpracować ze szkołą.  
 
Pani Agata Hofman – Dyrektor Przedszkola Gedania 1922 i creoGedanii wyraziła 
gotowość do współpracy. 
 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek Komisji pochwalił przedstawioną 
inicjatywę.  Wyraził poparcie dla powyższego projektu, skierował się do 
przedstawicieli Wydziału Rozwoju Społecznego z prośbą o pomoc przy jego 
realizacji. 
 
Radny Andrzej Kowalczys – Wiceprzewodniczący Komisji podziękował za słowa 
wsparcia. Zaznaczył kwestie budowy wspaniałych boisk przez KS Gedanię 1922, 
założenie przedszkola, które cieszy się dużym zainteresowaniem. Pochwalił 
działania Klubu.  
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Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji pochwalił kierunek nauczania szkoły, 
kwestię edukacji sportowców. Powiedział, że projekt jest bardzo ważny i warty 
poparcia. Powiedział m.in. że dwa najbliższe lata będą najtrudniejsze również  
w kontekście reformy oświaty. Życzył powodzenia w realizacji projektu. 
 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek Komisji powiedział, że jest naukowo 
udowodnione, że wspieranie tego typu organizacji jest dużo bardziej efektywne od 
działań instytucji publicznych.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała o kwestie odpłatności za 
uczęszczanie do szkoły. 
 
Pan Marcin Jędryczka – Pełnomocnik ds. utworzenia szkoły mistrzostwa 
sportowego powiedział, że założeniem jest by czesne wynosiło 200 zł wraz  
z obowiązkiem wykupienia obiadów.  
 
Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do obradowania kolejnego punktu  
w porządku posiedzenia. 
 

 
PUNKT 15 

Reforma oświaty – raport z przygotowań. 
 

Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego powiedział 
m.in. że cały czas czeka się na odpowiednie rozporządzenia. Rekrutacja do szkół 
ma się odbyć na podobnych zasadach. Tworzy się kosztorysy modernizacyjne  
i remontowe szkół, aby w wakacje mogły być one przeprowadzone, a szkoły były 
gotowe na przyjęcie uczniów od pierwszego września. 
 
Przewodnicząca Komisji przekazała prowadzenie obrad posiedzenia Komisji 
Edukacji Wiceprzewodniczącemu Komisji – Radnemu Andrzejowi Kowalczysowi. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 
 
Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  
w uzupełnieniu dodał, że obecnie trwają spotkania warsztatowe z dyrektorami 
szkół. 
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała czy znana jest liczba 
nauczycieli, którzy stracą pracę. 
 
Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  
powiedział, że do 15 maja zostaną wręczone pracownikom odpowiednie 
dokumenty.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji poruszyła kwestię listy wolnych 
miejsc pracy znajdującej się w Kuratorium Oświaty. 
 
Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji w imieniu nauczycieli podziękował za 
szybko wypłacone 13. pensje.  
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Radna Teresa Wasilewska – członek Komisji zapytała czy w związku z reformą 
oświaty będą nauczyciele, którzy stracą pracę. 
 
Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  
potwierdził powyższe. 
 
Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji zaznaczył, że te dane będą znane  
w terminie późniejszym, tj. w sierpniu. Są szkoły, w których nie będzie żadnych 
zwolnień. 
 
Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do obradowania kolejnego punktu  
w porządku posiedzenia. 
 

 
PUNKT 16 

Akcja Lato 2017 – raport z przygotowań. 
 

Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
powiedział, że obecnie zebrano ze szkół deklaracje. Akcje lato obejmują te same 
zasady, jak w edycji poprzedniej, tj. minimum 8 godzinna opieka w formie 
półkolonii. Zgłosiło się 47 szkół. Założeniem jest, by w każdej dzielnicy była 
odpowiednia ilość placówek, lecz nie działająca w tym samym czasie. Dodatkowo 
działać będzie Pałac Młodzieży, a także organizacje pozarządowe, harcerstwo.  
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego poinformował, 
że aktualnie trwa konkurs dla organizacji pozarządowych w ramach Akcji Lato. 
Realizacja ma być w oparciu o bazę oświatową. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji otworzył dyskusję.  
 
Radny Andrzej Kowalczys – Wiceprzewodniczący Komisji powiedział, że 
uczestniczył w dniach otwartych szkół podstawowych. W jednej ze szkół zapoznał 
się regulaminem korzystania z boiska szkolnego, w którym zawarta była ważna 
informacja, tj. od godziny 8:00 do 16:00 boisko służy uczniom szkoły, natomiast od 
godz. 16:00 do 22:00 w uzgodnieniu z dyrekcją szkoły nieodpłatnie może służyć 
społeczności lokalnej, organizacjom pozarządowym itd. 
 
Radna Teresa Wasilewska – członek Komisji zapytała o otwarcie boisk w niedziele. 
 
Radny Andrzej Kowalczys – Wiceprzewodniczący Komisji odpowiedział, że  
od poniedziałku do niedzieli boiska są czynne w godzinach 8:00-22:00.  
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego powiedział, że 
w ramach Akcji Lato planuje się zapewnienie 9 tys. miejsc podczas całych wakacji, 
tj. o 3 tys. więcej miejsc niż w poprzednim roku. W maju mają być ogłoszone 
oferty. 
 
Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji zapytał o planowaną stawkę 
godzinową. 
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Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego odpowiedział, 
że stawka ma być taka sama jak w poprzednim roku. 
 
Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do obradowania kolejnego punktu  
w porządku posiedzenia. 

 
 

PUNKT 17 
Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Omówiono nadesłaną korespondencję, która członkowie Komisji Edukacji otrzymali 
pocztą elektroniczną. Zadecydowano o przekazaniu odpowiednich pism zgodnie  
z kompetencjami. 
 
Nie było bieżących spraw oraz wolnych wniosków. Na tym posiedzenie zakończono. 
Godz. 18:50.   
 
 

 
 

Wiceprzewodniczący 
Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska 

 
Andrzej Kowalczys 

 
 

Przewodnicząca 
Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska 

 
dr Żaneta Geryk 

 
 
 
 
Protokołowała: 
Karolina Mróz, Biuro Rady Miasta Gdańska 


